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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Pintér Sándor, belügyminiszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mekkora vízfelhasználásra kapott engedélyt a CATL 
debreceni akkumulátorgyára?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt hetekben a debreceni és mikepércsi lakosság körében és országosan is nagy port kavart a
Debrecen mellé tervezett gigantikus beruházás, amely a világ egyik legnagyobb akkumulátorgyárát
építené meg a város határában, mindezt nem kevés állami támogatással. A napokban - több híroldal
értesülése alapján - a beruházó és a debreceni önkormányzat nem egyértelmű adatokat közölt a gyár
víz- és energiaigényéről. Egyesek szerint a korábban tervezett 40 gigawattórás üzemnél jelentősen
nagyobb kapacitást terveznek.

A fentiek ismeretében, debreceni és mikepércsi lakók megkeresésére fordulunk Önhöz az alábbi
írásbeli kérdésekkel:

- Mekkora vízfelhasználásra kapott engedélyt a CATL akkumulátorgyára?

- Amennyiben bekövetkezik a bővítés, hogyan alakul majd a vízfelhasználás?

- Hogyan aránylik a gyár vízigénye a szomszédos települések, Debrecen és Mikepércs napi
vízfogyasztásához?

- Vannak arra vonatkozó adatok, hogy az esetleges bővítés után milyen lesz az imént említett
arány?

Kérem, a számszerű, pontos adatokat küldje meg számunkra.

 

Megtisztelő válaszát köszönjük!

 



Budapest, 2023. február 15.

 

                         Dr. Oláh Lajos

Erzsébet- és Terézváros országgyűlési képviselője

 

                          Varga Zoltán

a Demokratikus Koalíció országgyűlési képviselője
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